
PROTOKÓŁ Nr  67/2014
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty

z dnia 19 lutego 2014 r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a/ pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty  -  wszyscy obecni
b/ Anna Pietrzak – Dyrektor GOK-u
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4.Funkcjonowanie bibliotek szkolnych.
5. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy.
5.  Sprawy bieżące.

Ad. 1-3

Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z porządkiem
obrad,  który  został  jednogłośnie  przyjęty.  Jednogłośnie  przyjęto  protokół  z  poprzedniego
posiedzenia.

Ad 4

10 lutego Komisja zwróciła się do dyrektorów szkół o przygotowanie informacji na temat
funkcjonowania bibliotek szkolnych. Zadano następujące pytania:

1. Godziny pracy z podziałem na dni.

2. Wykorzystanie godzin KN- kiedy i jakie zajęcia są prowadzone.

3. Ilość woluminów.

4. Średnia wypożyczeń w ciągu miesiąca.

5. Ilość nowych książek (zakupionych, pozyskanych) w minionym roku.

6. Inna praca bibliotekarza (oprócz wypożyczeń) – jaka i kiedy (np. lekcje biblioteczne).

7. Czy jest czytelnia?

8. Czy są komputery – ile?

9. Wymiar etatu.

Na posiedzeniu Komisja przeanalizowała przedstawione informacje. ( w załączeniu)

Zaciągnięto również informacji w kilku szkołach słupskich i kilku z różnych rejonów Polski na temat
funkcjonowania  ich bibliotek. 

Komisja ma sporo uwag do pracy biblioteki w Szkole Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej, które
wymagają wyjaśnienia z panią Dyrektor na najbliższym posiedzeniu.



Ad 5

Projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy przedstawił i wyjaśnił p. M. Malinowski – Skarbnik
Gminy.

Komisja zaopiniowała je pozytywnie.

Ad 6

Komisja wysłuchała uwag p. A. Pietrzak – dyrektora GOK do zatwierdzonego już na rok
2014 budżetu placówki.

Pani dyrektor zwróciła uwagę Komisji, że mimo wzrostu płac, dodatkowych obciążeń finansowych i
zadań,  jakie  czekają  ją  w  tym  roku,  nie  otrzymała  dodatkowych,  wnioskowanych  przez  nią
środków.

W zw8iązku z tym obawia się, że funkcjonowanie GOK-u może być zagrożone, a na pewno trzeba
będzie ograniczyć ilość imprez, które były corocznie przez GOK organizowane i finansowane z
jego budżetu.

Prosiła  Komisję i  Radnych,  aby jeśli  to  możliwe,  przyjrzeli  się  jeszcze raz budżetowi  GOK-u i
„dołożyli” środków na jego działalność. 

                                                                                                                         Przewodnicząca

Protokołowała: Elżbieta Fryckowska                                                                       Komisji Kultury i Oświaty

                                                                                                                                     /-/ Elżbieta Fryckowska
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